



## **Agilus Work Solutions Acquires MaxSys Staffing & Consulting, Marking its Second Acquisition within 12 Months**

**Toronto, ON – July 31, 2024** – Agilus Work Solutions (Design Group Staffing Inc), Canada’s largest privately-owned, full-service recruitment firm, has announced the acquisition of MaxSys Staffing & Consulting Inc., a leading consulting and staffing service provider headquartered in Ottawa.

This acquisition is a significant move for Agilus in achieving their goal of becoming Canada’s number one recruitment and staffing solutions firm. It will increase the functional reach and scope of Agilus across Canada.

"MaxSys expands our national presence," explains Craig Brown, CEO of Agilus. "The acquisition will also introduce the Agilus name and services to new industry sectors including Health Sciences, Defense, and the Federal government. We are excited to welcome the MaxSys team to #teamagilus and look forward to combining their energy, knowledge, and commitment to service with ours."

Owner, CEO and Executive Chairman of MaxSys, Bryan Brulotte added, "Agilus’s national reach and longstanding history in the recruitment industry perfectly complements the MaxSys team. Joining Agilus will allow us to rapidly expand to meet and exceed the growing expectations of our clients and consultants. As the newest member of the Agilus leadership team, I look forward to working with Craig and the team as we move into this new future."

The Canadian labor market is experiencing a dynamic shift, driven by technological advancements, demographic changes, and evolving employer expectations. Businesses face challenges like skill shortages, increasing competition for top talent, and the need for more diverse and inclusive workplaces. Future opportunities lie in leveraging data analytics for better talent acquisition strategies, fostering continuous learning and development programs, and embracing flexible work arrangements to attract a wider talent pool.

The acquisition of MaxSys strategically positions Agilus to address these evolving trends and challenges. By expanding its footprint and enhancing its service offerings, Agilus is better equipped to help businesses navigate the complexities of the modern labor market. Leveraging the combined expertise and resources of both companies, this acquisition enables Agilus to provide recruitment and talent solutions across broader industries and markets.



“With a strengthened presence in key markets and industry sectors, Agilus can more effectively meet the diverse needs of employers, ensuring they have access to the right talent at the right time,” Craig concludes, “MaxSys aligns with our future-forward plans to help businesses stay competitive through experienced and knowledgeable recruitment services and solutions. Supporting workforce plans that positively impact our clients with better outcomes.”

-30-

#### **About MaxSys Staffing & Consulting Inc.**

MaxSys is an award-winning ISO 9001 quality company with 9 offices across Canada. It provides staffing within numerous sectors including Logistics, IT, Health Sciences, Defence, and the Public Sector.

#### **About Agilus Work Solutions**

Agilus Work Solutions is a dedicated team of over 175 professionals in Canada. For more than 48 years, we've been connecting job seekers with meaningful employment. As the largest full-service, Canadian-owned recruitment firm with offices across the nation, we place over 10,000 job seekers annually in various roles, including Engineering, Technology, Professional/Office, and Light Industrial positions at Canada's leading companies. We specialize in placing innovative candidates who support energy transition, drive innovation, and digital transformations by assembling top-notch project teams. We contribute to Canada's productivity and economy by collaborating with skilled professionals who are passionate about creating better outcomes. Our core values are clear: We care, we collaborate, we make an impact, and we know that we are better with you.

Please follow us on [LinkedIn](#), [Facebook](#), [Instagram](#) and [Twitter](#) for job seeking tips, new roles and Agilus news.

**For media inquiries:**

**Tamara Smith, VP Strategic Marketing**

**Agilus Work Solutions**

**905-361-9587/[tsmith@agilus.ca](mailto:tsmith@agilus.ca)**



## **Agilus Work Solutions acquiert MaxSys Staffing & Consulting, Marquant sa deuxième acquisition en 12 mois**

**Toronto, ON – 31 juillet 2024** – Agilus Work Solutions (Design Group Staffing Inc), la plus grande société privée de recrutement à service complet au Canada, a annoncé l'acquisition de MaxSys Staffing & Consulting Inc., un important fournisseur de services de conseil et de dotation en personnel, dont le siège social est à Ottawa.

Cette acquisition constitue une étape importante pour Agilus dans la réalisation de son objectif de devenir la première entreprise de solutions de recrutement et de dotation au Canada. Cela augmentera la portée fonctionnelle et la portée d'Agilus à travers le Canada.

"MaxSys étend notre présence nationale", explique Craig Brown, PDG d'Agilus. « L'acquisition présentera également le nom et les services Agilus à de nouveaux secteurs industriels, notamment les sciences de la santé, la défense et le gouvernement fédéral. Nous sommes ravis d'accueillir l'équipe MaxSys au sein de #teamagilus et sommes impatients de combiner leur énergie, leurs connaissances et leur engagement pour service avec le nôtre.

Propriétaire, et PDG de MaxSys, Bryan Brulotte a ajouté : « La portée nationale d'Agilus et sa longue histoire dans le secteur du recrutement complètent parfaitement l'équipe MaxSys. Agilus nous permettra de nous développer rapidement pour répondre et dépasser les attentes croissantes de nos clients et consultants. En tant que nouveau membre de l'équipe de direction d'Agilus, j'ai hâte de travailler avec Craig et l'équipe alors que nous avançons vers ce nouvel avenir.

Le marché du travail canadien connaît un changement dynamique, stimulé par les progrès technologiques, les changements démographiques et l'évolution des attentes des employeurs. Les entreprises sont confrontées à des défis tels que des pénuries de compétences, une concurrence croissante pour attirer les meilleurs talents et le besoin de lieux de travail plus diversifiés et inclusifs. Les opportunités futures résident dans l'exploitation de l'analyse des données pour de meilleures stratégies d'acquisition de talents, la promotion de programmes d'apprentissage et de développement continu et l'adoption de modalités de travail flexibles pour attirer un vivier de talents plus large.

L'acquisition de MaxSys positionne stratégiquement Agilus pour répondre à ces tendances et défis en évolution. En élargissant sa présence et en améliorant ses offres de services, Agilus est mieux équipée pour aider les entreprises à naviguer dans les complexités du marché du travail moderne. Tirant parti de l'expertise et des ressources combinées des deux sociétés, cette acquisition permet à Agilus de fournir des solutions de recrutement et de talents dans des secteurs et des marchés plus larges.



« Grâce à une présence renforcée sur les marchés et secteurs industriels clés, Agilus peut répondre plus efficacement aux divers besoins des employeurs, en garantissant qu'ils ont accès aux bons talents au bon moment », conclut Craig. « MaxSys s'aligne sur nos projets d'avenir pour aider les entreprises à rester compétitives grâce à des services et des solutions de recrutement expérimentés et compétents. Soutenir des plans de main-d'œuvre qui ont un impact positif sur nos clients avec de meilleurs résultats.

-30-

#### **À propos de MaxSys Staffing & Consulting Inc.**

MaxSys est une entreprise primée de qualité ISO 9001 avec 9 bureaux à travers le Canada. Elle fournit du personnel dans de nombreux secteurs, notamment la logistique, l'informatique, les sciences de la santé, la défense et le secteur public.

#### **À propos des solutions de travail Agilus**

Agilus Work Solutions est une équipe dévouée de plus de 175 professionnels au Canada. Depuis plus de 48 ans, nous mettons les demandeurs d'emploi en contact avec un emploi valorisant. Agilus est la plus grande société de recrutement à service complet de propriété canadienne. Avec des bureaux à travers le pays, nous plaçons chaque année plus de 10 000 chercheurs d'emploi dans divers rôles, notamment des postes d'ingénierie, de technologie, professionnels/de bureau et d'industrie légère au sein des plus grandes entreprises du Canada. Nous sommes spécialisés dans le placement de candidats innovants qui soutiennent la transition énergétique, stimulent l'innovation en constituant des équipes de projet de premier ordre. Nous contribuons à la productivité et à l'économie du Canada en collaborant avec des professionnels qualifiés et passionnés par la création de meilleurs résultats. Nos valeurs fondamentales sont claires : nous nous soucions de vous, nous collaborons, et nous savons que nous sommes meilleurs avec vous.

Veillez nous suivre sur [LinkedIn](#), [Facebook](#), [Instagram](#) et [Twitter](#) pour obtenir des conseils de recherche d'emploi, de nouveaux rôles et des actualités Agilus.

**Pour les demandes des médias :**  
**Tamara Smith, Vice-President Strategic Marketing**  
**Agilus Work Solutions**  
**905-361-9587/tsmith@agilus.ca**